
  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) konaného 

dne 20. 9. 2022 od 17.00 hodin v zasedací síni OÚ v Postupicích 

 

 
Přítomni: Bc. Janata Michal, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Ing. Sternberg Jiří,  

      Ing. Vrňák Pavel 

Omluveni: Andr Jaroslav, Půta Miloslav, Šesták Václav 

Ověřovatelé zápisu: Kahoun Jan, Ing. Vrňák Pavel  

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1700 hodin.  

 

 

Program: 
 

1. Potvrzení výjimky z počtu dětí v MŠ 

2. Potvrzení výjimky z počtu dětí v ZŠ 

3. Potvrzení výjimky z počtu dětí ve ŠD  

4. Projednání žádostí o odprodeje pozemku z majetku obce 

5. Projednání žádostí o poskytnutí příspěvku na domácí ČOV 

6. Projednání žádosti o zřízení věcného břemene 

7. Projednání plánovací smlouvy 

8. Rozpočtové úpravy č.3/2022 

9. Různé  

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 1: 

ZO schvaluje výjimku z průměrného počtu dětí v 1. a 2. třídě MŠ z 24 na 25. 

Celková kapacita MŠ nebude překročena. 

Hlasování: 6 – 0 – 0  

 

 

K bodu 2: 

ZO schvaluje výjimku z průměrného počtu dětí ve třídě ZŠ podle § 23 odst. 4 zákona č. 561/2004 

Sb. od 1. 9. 2022 na školní rok 2022/23. 

Hlasování: 6 – 0 - 0 

 

 

K bodu 3: 

ZO schvaluje výjimku z počtu dětí ve skupině 1. oddělení ŠD z 30 na 33 na školní rok 2022/23. 

Celková kapacita ŠD nebude překročena. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 



 

 

K bodu 4: 

a) ZO neschvaluje prodej části pozemku z majetku obce parc. č. 1334/1, ostatní plocha, ostatní 

komunikace v k.ú. Čelivo o výměře 194 m2 pro žadatele J. K., Wolkerova, Benešov. 

Hlasování: 0 – 6 – 0 

 

b) ZO odkládá projednání žádosti o koupi pozemku parc. č. 1118, ostatní plocha, ostatní 

komunikace v k. ú. Roubíčkova Lhota o výměře 144 m2 na další pracovní jednání ZO. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 5: 

a)  ZO schvaluje příspěvek ve výši 30.000,- Kč a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na stavbu 

domácí ČOV pro M. Š., Nová Ves. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

b) ZO schvaluje příspěvek ve výši 30.000,- Kč a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na stavbu 

domácí ČOV pro T.M., Lhota Veselka. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 6:  

ZO schvaluje zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 1962 v k.ú. Milovanice pro  

H.S., Lhota Veselka. Jednorázová úhrada za zřízení činí 200,- Kč + DPH, náklady na zapsání do 

KN hradí žadatelka. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 7:  

ZO schvaluje plánovací smlouvu mezi obcí Postupice a společností House 4U s.r.o.,  

Korunní 2569/108, Praha 10. Předmětem smlouvy je vybudování komunikace pro připojení 

pozemku parc. č. 836/31 na síť pozemních komunikací v k.ú. Postupice lokalita „Nade Dvorem“. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 8:  

ZO schvaluje Rozpočtové úpravy č. 3/2022 vypracovaná účetní obce pí. Matouškovou 

(jednotlivá rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 9: 

a)  ZO schvaluje odpuštění pohledávky za vodné a stočné pro odběratele A. P., Postupice,  

ve výši 42.800,- Kč.  

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 



 
b) ZO pověřuje starostu jednáním s JUDr. D. K., Zbuzany, o možném odkupu pozemku  

parc. č. 1281/4, ostatní plocha, ostatní komunikace v k.ú. Nová Ves do vlastnictví obce. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 
c)  ZO schvaluje příspěvek ve výši 3 000,- Kč a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na výdaje spojené 

s činností dětského tanečního a sportovního kroužku, pro I. B., Bezručova, Benešov. 

Hlasování: 6 – 0 - 0  

 

d) ZO bere na vědomí informace o nové pojistné smlouvě na budovy v majetku obce u pojišťovny 

Direct. 

ZO bere na vědomí. 

 

e) ZO bere na vědomí informaci o nutnosti změny územního plánu. 

ZO bere na vědomí. 

 

DISKUSE:  

 

P. Vrňák – dotazuje se na přemístění kontejnerů v Miroslavi 

               starosta: pracovníci obce kontejnery přemístí na určené místo 

   -  upozorňuje, že v Miroslavi přetéká studna a voda teče na odbočku autobusu 

starosta: sejdeme se na místě a zjistíme situaci  

J. Kahoun – informuje, že občané v Pozově požadují kontejner na papír 

    starosta: bude se řešit při stanovení ceny za komunální odpad na rok 2023  

M. Janata – informuje, že do autobusové zastávky v Jemništi zatéká, je třeba opravit střechu 

starosta: střechu necháme opravit  

J. Malý – dotazuje se, kdy se bude dělat revitalizace parku na náměstí J. Franka     

starosta: zpracovává se projekt a bude se žádat o dotaci 

- dotazuje se, kdy se opraví díry na silnici ke hřbitovu 

starosta: snad při opravě komunikace ve Lhotě Veselce, BES nemá kapacity 

 

 

 

VEŘEJNOST: 

p. Pavlát – informuje, že při deštích zaplavuje kanál u Franců štěrk stavebníků z lokality  

                 „Nade dvorem“  

starosta: upozorníme majitele pozemků 

– upozorňuje, že VO svítí zbytečně brzy  

starosta: VO necháme znovu seřídit 

p.Kot – dotazuje se, kdo má sekat trávu podél silnic v majetku SÚS uvnitř obce 

    starosta: prověříme a necháme posekat 

p. Dvořák – děkuje za práci starostovi a zastupitelům  

 

 

Starosta obce děkuje všem zastupitelům za skvělou spolupráci. 

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č. 4/2022. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

Jednání ukončeno v 18,02 hodin. 


